
Protokoll fört vid styrelse och funktionärsmöte 2024-01-11 i 

Åkerbogården. 

 

1.   Mötet öppnat 

Vice ordförande Bobo Berggren öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

2.   Närvaro 

Bobo  Berggren                           Hans Flink 

Björn Johansson                         Björn Karlsson 

Nils Backer                                   Magnus Carlsson 

Jan-Åke Andersson                    Gunilla Runesson 

Ann-Britt Flink                             Gunilla Lind 

Christer Bremer                           Birgitta Gunnarsson 

Britt-Marie Andersson              Solveig Hellstrand 

Staffan Danielsson, Lars Bergman, Carina Svensson och Lilly Svensson har anmält förhinder. 

 

3.   Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

4.   Ekonomi 

Kassören Björn Johansson informerade om det ekonomiska läget. Kontant kassa 659,50:- Bank 
LF 25 533,93:- Företagskonto 44 580,00:-. 

 

5.   Medlemsutveckling 

Medlemsantalet är 283 stycken, 136 betalande .Och 147 stycken ej betalande i dagsläget. 



 

6.   Månadsmöte den 19 januari 

Månadsmötet  den 19 januari i Verkstan i Askeby. Vice ordförande Bobo Berggren håller i 
mötet. 

Bobo tar upp att vi måste jobba tillsammans, så att vi får till en valberedning. Tas även upp på 
månadsmötet. Björn Karlsson kommer att efterträda Hans Flink, som i många år har jobbat med 
medlemsregistret bl.a. Ann-Britt Flink och Gunilla Runesson sitter i entre'n. 

 

7.   Resegruppen 

Britt-Marie Andersson meddelade att Trollska båtturer och Änglagård, är fullbokade. Man kan 
anmäla sig på en reservlista. Resegruppen fortsätter jobba med kommande evenemang, under 
våren. 

 

8.   Valberedningssamtal 

Christer Bremer efterträder Magnus Carlsson i styrelsen. 

 

9.    Rapporter 

Björn Johansson rapporterade att Swish kostar 400:- per år, och 2,50:- vid varje Swish. Björn 
kommer att skriva ett meddelande, och uppmana att betala med kontanter vid 
lotterieförsäljningen.  

Måndag den 15 januari börjar "gympan" och bridgen i Åkerbogården. Boulen började redan 
förra veckan med c:a 14 deltagare.  

Staffan Danielsson kollar med Karin Karlsson, om hon kan vara ordförande på årsmötet. 

 

10.  Övriga frågor 

Det kom inte upp några frågor. 

 

11.  Nästa styrelsemöte 



Nästa styrelsemöte torsdag den 8 februari klockan 14.00 på Åkerbogården. 

Fikavärd Gunilla Lind. 

 

12.  Mötet avslutas 

Vice ordförande Bobo Berggren avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

Vid det korta protokollet. 

Solveig Hellstrand 

 

 


